

# **International Association of Survey Statisticians (I.A.S.S.)**

This Association, which was established as a new section of the International Statistical Institute (I.S.I.) in 1971, has favourably developed during the first two years of its existence. According to the Statutes, « The objectives of the Association shall be to promote the study and development of the theory and practice of statistical censuses and surveys and associated subjects and to foster interest in these subjects among statisticians, organizations, institutions, governments and the general public in different countries of the world. »

All those who are interested in the promotion of these objectives are invited to become members of the Association. The annual membership dues are US \$ 5.00 (or the equivalent in other currencies) for the nationals of the less developed countries in Asia, Africa and Latin America. The dues for all other members are fixed at US \$ 10.00 (or the equivalent in other currencies).

**Persons who are interested in becoming members of the Association are requested to send the membership fee with their name and address to :**

Mr. Paul Damiani, Secretary  
International Association of Survey Statisticians  
c/o I.N.S.E.E.  
29, Quai Branly  
75700 Paris - France

**The objectives of the Association are to be accomplished through :**

(a) international meetings held biennially, at which papers presented on new developments in survey methods and which serve more generally as a means of communication among survey statisticians (the first meeting was in 1973 in Vienna, and the next will be in 1975 in Warsaw, arranged to coincide with the meetings of the International Statistical Institute) ;

(b) publication of proceedings of meetings, newsletters, and other material reporting on activities of the Association, and other events of interest to survey statisticians ;

(c) other activities may include such functions as training sessions, advice on major international statistical programs, assistance in recruitment for governmental and other major statistical organizations, and encouragement for regional chapters of the I.A.S.S.

## **Association Internationale des Statisticiens d'Enquêtes (A.I.S.E.)**

Cette Association, créée en 1971 comme nouvelle section de l'Institut International de Statistique (I.I.S.), s'est développée avec succès depuis deux ans qu'elle existe. Selon les Statuts, « L'Association aura pour objet de promouvoir l'étude et le développement de la théorie et de la pratique des recensements, enquêtes statistiques et autres sujets s'y rapportant, et de faire s'intéresser à ces sujets les différents statisticiens, organisations, institutions, gouvernements, et le public en général, dans les différents pays du monde. »

Tous ceux qu'intéresse la promotion de ces objectifs sont invités à devenir membres de l'Association. La cotisation annuelle est de US \$ 5.00 (ou son équivalent dans d'autres monnaies) pour les membres nationaux des pays sous-développés d'Asie, d'Afrique et d'Amérique Latine. Les autres membres paient US \$ 10.00 (ou son équivalent dans d'autres monnaies).

**Les personnes qui aimeraient devenir membres de l'Association sont priées d'envoyer le montant de la cotisation et leurs nom et adresse à :**

M. Paul Damiani, Secrétaire  
Association Internationale des Statisticiens d'Enquêtes  
c/o I.N.S.E.E.  
29, Quai Branly  
75700 Paris - France.

**L'Association atteindra ses objectifs grâce à :**

(a) des colloques internationaux, tous les deux ans, à l'occasion desquels on distribuera des brochures faisant part des découvertes récentes dans les méthodes d'Enquêtes, et qui servent plus généralement de moyen de communication entre les différents statisticiens d'enquêtes.

(le premier colloque s'est tenu en 1973 à Vienne, et le prochain se tiendra en 1975 à Varsovie, de manière à coïncider avec les rencontres de l'Institut International de Statistique);

(b) des comptes rendus des colloques, des bulletins d'information et d'autres documents se rapportant aux activités de l'Association et aux événements susceptibles d'intéresser les statisticiens d'enquêtes ;

(c) pourront être incluses d'autres activités telles que : séances de formation, avis sur les principaux programmes de statistique internationale, aide apportée au recrutement des organismes gouvernementaux et autres principaux organismes de statistique, et encouragement donné à la réunion de chapitres de l'A.I.S.E.